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PROTOKÓŁ  Nr XXXV 

nadzwyczajnej   sesji  Rady  Gminy  Gietrzwałd 

odbywającej się dnia 29  stycznia  2018 r. 

 
Początek  sesji   godz.  1900, 

zakończenie  sesji  godz. 1925. 

 
Ad.1. Otwarcie 

 

Przewodnicząca Rady Anna Otta dokonała otwarcia nadzwyczajnej sesji i powitała 

wszystkich zebranych. Poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek Wójta.  

Na sesji obecni  byli również: Wójt Jan Kasprowicz, Sekretarz Gminy Halina 

Bienkiewicz, Skarbnik Andrzej Wasilewski, Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego Dorota Grzeszczuk, Kierownik GOPS  Małgorzata Biadała, Kierownik 

Referatu Rozwoju Społecznego  Agnieszka Zabłocka  i  mieszkańcy gminy.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódz-

kim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  Wodnej w Olsztynie na dofinanso-

wanie zadania inwestycyjnego pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w 

gminie Gietrzwałd”. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego. 

5. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sfinansowanie zobowiązań Gminy z ty-

tułu kredytów poprzez przejęcie długu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Gietrzwałd na 2018 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy Gietrz-

wałd. 

9. Zamknięcie obrad.  

Ad.2. Stwierdzenie kworum. 
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Przewodnicząca stwierdziła kworum.  Na sesji obecnych było 14 radnych (lista obec-

ności załącznik do protokołu). Nieobecna usprawiedliwiona Aleksandra Gedig.  Usta-

wowy skład Rady Gminy liczy 15 radnych. 

Wójt wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad: 

-  punktu 4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

bankowego,  

- punktu 6. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu,  

-  punktu 7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Gietrzwałd na 2018 

rok. 

Andrzej Robaczewski zapytał co jest powodem zdjęcia punktów z porządku obrad 

skoro przed sesją odbyło się spotkanie Komisji Gospodarczej na której te zagadnienia 

były omawiane.  Skarbnik odpowiedział, że zmiany w budżecie związane były  

z uchwałą w sprawie obligacji. Projekt uchwały w sprawie obligacji spowodowany był 

wyrażoną na poprzedniej sesji chęcią dalszego zapoznania się z tematem obligacji, 

stąd ponowne omawianie tematu na posiedzeniu Komisji Gospodarczej.  Nie padły 

dodatkowe pytania na ten temat. Nie zajęto jednoznacznego stanowiska w tej sprawie 

więc dyskusja na sesji stała się bezprzedmiotowa.  Skarbnik  powiedział, że gotów jest 

dostarczyć  na ten temat informacji jakich radni zażądają aby kontynuować rozważania 

na temat postępowania z długiem. Sprawą pilną jest wystąpienie o pożyczkę do WFOŚ 

i GW póki obowiązuje zasada z 2016 roku - .20% udziału własnego. Przygotowywane 

są nowe zasady zgodnie z którymi udział własny ma wynosić 40%. W budżecie prze-

znaczona jest kwota 1.300tys. zł na uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej, 

jest to kwota netto. Do pożyczki kwota  będzie to kwota netto  1.056 tys., 80% z niej to 

kwota na jaką zostanie złożony wniosek o pożyczkę.  Odbyło się głosowanie nad wnio-

skiem Wójta o zdjęcie z porządku obrad punktów: 4, 6 i 7   -  14 głosów za.   

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  Wodnej w Olsztynie 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Uporządkowanie gospodarki 

wodno-ściekowej w gminie Gietrzwałd”. 

Marek Nowogrodzki zapytał, czy z pożyczki o której mowa w uchwale będą realizowa-

nie inwestycje wymienione w harmonogramie realizacji uporządkowania gospodarki 

wodno-ściekowej  etap II. Wójt odpowiedział że tak, harmonogram jest załącznikiem 
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do wniosku o pożyczkę. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie za-

ciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki  Wodnej w Olsztynie na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. 

„Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w gminie Gietrzwałd”  - 14 głosów za.  

Ad.4. . Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu banko-

wego.     skreślony na wniosek Wójta. 

Ad.5. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sfinansowanie zobowiązań 

Gminy z tytułu kredytów poprzez przejęcie długu. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sfinansowanie zobowiązań Gminy z tytułu 

kredytów poprzez przejęcie długu – 5 głosów za, 9 głosów przeciw.  

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, naby-

wania i wykupu.  skreślony na wniosek Wójta.  

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Gietrzwałd na 2018 rok. 

skreślony na wniosek Wójta. 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięż-

nego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie 

Gminy Gietrzwałd. 

Wójt poinformował, że obowiązująca obecnie uchwała w tej sprawie podjęta została  

w 2009 roku. Część uchwały uchyliło rozstrzygnięcie nadzorcze. W uchwale podane 

zostały bardzo zróżnicowane stawki  co wymagało bardzo  szczegółowego opisu za 

wykonane czynności i odbyte szkolenia. Stawki ustalone w 2009 roku wymagają rów-

nież aktualizacji. Przedłożony obecnie projekt uchwały proponuje dwie stawki:  

za udział w działaniach ratowniczych i za udział w szkoleniu. Odbyło się głosowanie 

nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy Gietrz-

wałd  – 14 głosów za.  

Ad.9. Zamknięcie obrad.  

Porządek obrad został wyczerpany i Przewodnicząca zamknęła obrady XXXV nad-

zwyczajnej sesji Rady Gminy Gietrzwałd.  

 

Protokołowała 

Elżbieta  Bielańska 


